
Interpelácia č. 52/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chodník, ktorý je od kostola k mauzóleu, nejak dlho to trvá pán primátor. To je nejaké 
spomalenie tam, alebo je to v nejakom časovom pláne, nie je tam nejaký sklz?  
 
PhDr. Čižmár: 
Nie je časový sklz, čiže je to v poriadku. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Kedy sa ukončí.  
 
PhDr. Čižmár: 
Projekt bude ukončený riadne ku koncu apríla 2017. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 


